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Protokół  Nr  XLIII/2014 
z sesji Rady Gminy Sienno 

odbytej  w dniu 10  listopada 2014 roku 
 

                     Sesja  odbyła  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy  Sienno  w  godzinach  9.00 – 11.00.  
Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński . 
Protokołował  inspektor  UG  Barbara  Capała . 
 
W  sesji  wzięli udział : 
1.Radnych  Rady  Gminy                                                                                      -  15 
2.Wójt Gminy                                                                                                        -  Stanisław  Pora 
3.Zastępca Wójta Gminy                                                                                     -  Alicja  Zimak 
4.Sekretarz  Gminy                                                                                               -  Piotr  Dąbrowski                                                       
5.Skarbnik Gminy                                                                                                  -  Jolanta  Karolik 
6.Radny Rady Powiatu w Lipsku                                                                         -  Paweł Niedziela                                                                          
7.Dyrektor ZSOiP w Siennie                                                                                 -  Czesław  Sieczka 
8.Zastępca Dyrektora ZS w Jaworze Soleckim                                                  -  Halina  Michałek 
9.Dyrektor GOK w Siennie                                                                                   -  Marzena  Szafraniec                                           
10.Dyrektor GBP w Siennie                                                                                  -  Wioletta  Polak 
11.Kierownik ZUK w Siennie                                                                                -  Bohdan  Przydatek 
12.Sołtysi                                                                                                                 -  29 osób 
 
Porządek  obrad : 
1.Otwarcie obrad.   
2.Przyjęcie protokołu Nr XLII/2014 z sesji odbytej w dniu 09 października 2014 roku. 
3.Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy. 
4.Przyjęcie uchwał podatkowych: 
    1) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku 
         rolnego na 2015 rok; 
    2) w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowaną jako podstawa obliczania  
         podatku leśnego na 2015 rok; 
    3) w sprawie określenia podatku od nieruchomości na 2015 rok; 
    4) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2015 rok. 
5.Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
6.Przyjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości  
   wydzierżawionej na 10 lat. 
7.Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania   
    przestrzennego Gminy Sienno. 
8.Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Lipskiemu na przebudowę drogi powiatowej. 
9.Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej na 2014 rok. 
10.Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych. 
11.Zakończenie kadencji Rady Gminy 2010-2014. 
 
Przebieg  obrad : 
Ad.1. Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński otworzył sesję .  Powitał radnych, zaproszonych gości, 
sołtysów oraz pracowników administracji obecnych na sali obrad. 
Po sprawdzeniu podpisów na liście obecności stwierdził  quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Wójt Gminy Stanisław Pora wniósł o przyjęcie  uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok. 
Wójt argumentował, iż zaszła konieczność wprowadzenia drobnych zmian w budżecie m.in. środków na 
zatrudnienie pracowników w ramach prac interwencyjnych. Zaproponował wprowadzenie w punkcie  
9 porządku obrad. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy. 
Rada przyjęła wniosek w głosowaniu jawnym, jednogłośnie , 15 głosami za, na ustawowy skład 15 radnych. 



 

2 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad z uwzględnieniem przyjętej zmiany          
i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Rada przyjęła porządek obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie , 15 głosami za, na ustawowy skład 15 
radnych. 
Wójt Gminy odniósł się do punktu 6 porządku obrad - przyjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku 
zbycia w drodze przetargu nieruchomości  wydzierżawionej na 10 lat. Prosił radnych o wypowiedzenie się      
w tej sprawie. Ponieważ propozycja sprzedaży działki wzbudziła duże kontrowersje, na różnych forach jest 
mocno krytykowana chciałby uzasadnić skąd się wzięła.  Wójt poinformował, iż jest potrzeba wykupienia 
działki na poszerzenie drogi w Dąbrówce oraz działki w Siennie obok cmentarza pod parking. Wójt 
argumentował, iż w okresie wszystkich świętych jest problem z parkowaniem w okolicy cmentarza, ludzie  SA 
zmuszeni do korzystania z parkowania na prywatnej posesji za opłatą. Były już prowadzone wstępne 
rozmowy   z właścicielem działki sąsiadującej z cmentarzem, który wyraża zgodę na sprzedaż za przystępną 
cenę. Na zakup tych działek  potrzeba środków, których brak w budżecie. Dzierżawca działki pod myjnią jest 
zainteresowany kupnem dzierżawionej działki, złożył w tej sprawie wniosek już trzy miesiące temu. 
Dzierżawca chciałby dalej inwestować  w myjnię, rozwinąć zakres usług. Dalej Wójt poinformował, iż działka 
zostałaby wydzielona bez chodnika. Środki ze sprzedaży zostałyby przeznaczone na wykup dwóch 
potrzebnych działek. Wójt nadmienił, iż dzierżawca jako właściciel  będzie płacił podatek. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski wyjaśnił, że jako dzierżawca również płaci podatki . 
Radny Zbigniew Tuzinek zapytał, czy Wójt zgłasza wniosek formalny o wycofanie uchwały. 
Wójt Gminy odpowiedział, że chciałby przedyskutować ten punkt aby znać stanowisko Rady. 
Radny Zbigniew Tuzinek  zwrócił uwagę, że Wójt chce omawiać punkt przyjętego już porządku obrad . 
Wskazał, iż tę sprawę można przedyskutować  później, zgodnie z przyjętym porządkiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński  poparł Wójta, co do zasadności przedyskutowania tej sprawy, 
ponieważ wydźwięk jest negatywny,  jest dużo telefonów, że wyprzedaje się majątek gminy. 
Radny Zbigniew Tuzinek zgłosił wniosek o wycofanie punktu 6 z porządku obrad. 
Wójt Gminy Stanisław Pora sprostował, że nie powiedział, że wycofuje uchwałę, chciał najpierw 
przedyskutować. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski zwrócił uwagę, że porządek obrad został przegłosowany i nie widzi potrzeby 
aby ponownie go głosować. Rada przyjęła porządek obrad i powinna  go realizować. Przy dojściu do tego 
punktu będzie można temat przedyskutować i ewentualnie zgłosić wniosek. 
                                                                    
Ad.2.Nie zgłoszono uwag do protokołu z sesji odbytej w dniu 09 października 2014 roku.  
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  protokołu . 
Rada  przyjęła  protokół Nr XLII/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na ustawowy  
skład  15 radnych. 
                                                                                                                                                                                         
Ad.3.Wójt Gminy Stanisław Pora odczytał  sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie pomiędzy sesjami,  
informując o następujących sprawach: 
-wydano cztery  zarządzenia; 
-skierowano do Rady Gminy dziewięć projektów uchwał; 
-przeprowadzono przetargi na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, wybrano ofertę firmy  
 „HOME & SERVICE” Przemysław Gruszka m. Boksycka za cenę 1.517.378,43 zł; 
-wykonano modernizacje drogi w Wierzchowiskach Pierwszych i odebrano roboty; 
-zakończono montaż instalacji solarnych; 
-zakończono budowę sieci kanalizacyjnej w Tarnówku i odebrano roboty. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do sprawozdania z pracy Wójta Gminy. 
 
Ad.4.1/Wójt Gminy Stanisław Pora przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2015 rok. Wskazał, iż nie proponuje zmiany  
stawki, jest to 39 zł za 1dt przy cenie określonej przez GUS 61,37 zł za 1 dt. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, iż komisja zaopiniowała 
pozytywnie proponowaną stawkę. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Pastuszka poinformował, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały. 
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Radny Stanisław Jeruzal wyraził opinię, że powinno się stawkę obniżyć biorąc pod uwagę niskie ceny rynkowe 
na produkty rolne i wysokie koszty produkcji. Dochody w rolnictwie spadły o 1/3, w rolnictwie jest bardzo 
ciężko.  Podatek rolny to nie jedyny dochód gminy, można tych dochodów poszukać gdzie indziej. Dalej 
wskazał, iż ceny podawane przez GUS są nieadekwatne do rzeczywistych. Zasugerował obniżenie podatku 
rolnego chociażby o symboliczną złotówkę do 38 zł. Wskazał, iż byłoby ze strony Wójta gestem wobec 
rolników, zrozumieniem trudnej sytuacji. Ludzie są biedni, brakuje im na opłaty, na życie. 
Wójt Gminy Stanisław Pora wyjaśnił, iż kwota podawana przez GUS to średnia z ostatnich jedenastu 
kwartałów. 
Radny Stanisław Jeruzal stwierdził, iż rolnik żyje z dochodów z tego kwartału. 
Wójt Gminy Stanisław Pora przychylił się do sugestii radnego Stanisława Jeruzala i wniósł o przyjęcie kwoty 
38 zł za 1 dt. 
Nie zgłoszono innych propozycji ani uwag. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał tekst uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta przyjmowaną jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2015 rok z wnioskowaną przez Wójta 
kwotą 38 zł za 1 dt i zarządził głosowanie nad jej przyjęciem. 
Rada  przyjęła  uchwałę Nr XLIII/209/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na 
ustawowy  skład  15 radnych. 
2/Wójt Gminy Stanisław Pora przedstawił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży 
drewna przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2015 rok. Wskazał, iż nie proponuje 
żadnych zamian w  stosunku do stawki obowiązującej w roku bieżącym. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Komisja Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał tekst uchwały i zarządził głosowanie nad jej 
przyjęciem. 
Rada  przyjęła  uchwałę Nr XLIII/210/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na 
ustawowy  skład  15 radnych. 
3) Wójt Gminy Stanisław Pora przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia podatku od nieruchomości 
na 2015 rok. Wskazał, iż stawki tego podatku również nie ulegają zmianie. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał tekst uchwały i zarządził głosowanie nad jej 
przyjęciem. 
Rada  przyjęła  uchwałę Nr XLIII/211/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na 
ustawowy  skład  15 radnych. 
 4)Wójt Gminy Stanisław Pora przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych na 2015 rok. Stawki tego podatku również pozostają bez zmian. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał tekst uchwały i zarządził głosowanie nad jej 
przyjęciem. 
Rada  przyjęła  uchwałę Nr XLIII/212/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na 
ustawowy  skład  15 radnych. 
 
Ad.5.Wójt Gminy Stanisław Pora przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości. Poinformował, iż zwolnił się lokal mieszkalny przy ul. Szkolnej w Siennie, tzw. kawalerka. 
Dotychczasowy lokator wyprowadził się i proponuje przeznaczyć ten lokal do sprzedaży. 
Nie zgłoszono uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał tekst uchwały i zarządził głosowanie nad jej 
przyjęciem. 
Rada  przyjęła  uchwałę Nr XLIII/213/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na 
ustawowy  skład  15 radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński zarządził piętnastominutową przerwę. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
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Ad.6.Wójt Gminy Stanisław Pora odniósł się do projektu uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia     
w drodze przetargu nieruchomości  wydzierżawionej na 10 lat. Wskazał, iż parking przy cmentarzu jest 
bardziej potrzebny, niż działka pod myjnią. Poinformował, iż nie będzie forsował propozycji sprzedaży, skoro 
jest tyle kontrowersji. Zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie zwolnienia                  
z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości  wydzierżawionej na 10 lat. 
Rada wniosek przyjęła w głosowaniu jawnym, jednogłośnie, 15 głosami za, na ustawowy skład 15 radnych. 
 
Ad.7.Wójt Gminy Stanisław Pora wskazał, iż zgodnie z dyspozycją Rady Gminy z poprzedniej sesji i zapisem   
w studium proponuje się przystąpienie do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno. 
Środki zaplanowane w br. w budżecie gminy na wykonanie planu zostały przesunięte na zadania                      
w Wierzchowiskach i Leśniczówce. Podkreślił, iż  było to jawnie,  radni przegłosowali  tę zmianę. Dalej Wójt 
wyjaśniał, iż środki zaplanowane w budżecie na zadania były za małe, trzeba było zdecydować, czy robić plan, 
czy dokończyć inwestycje. 
Radny Zbigniew Tuzinek odniósł się do wypowiedzi Wójta. Stwierdził, iż nikt nie powiedział, że środki z planu 
przenosi się na drogi. Nie było mowy o tym, że rezygnuje się z planu. Uchwałę w sprawie studium Rada 
przyjęła 14 stycznia, w budżecie były zagwarantowane środki. Cały czas wmawiano radnym, że zmiana planu 
jest potrzebna, chociażby po to, aby móc powiększyć cmentarz, móc zalesiać. Wielokrotnie pytał Wójta, kiedy 
będzie realizowane, nikt nie mówił, że brakuje środków. Zapytał, dlaczego w projekcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sienno nie ma odniesienia, że jest 
to realizacja uchwały z 14 stycznia w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Sienno. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski wyjaśnił, iż ustawa o zagospodarowaniu przestrzennym nie nakazuje tego. 
Wskazał, iż wola Rady jest jednoznaczna, aby przystąpić do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 
Podkreślił, iż plan musi odzwierciedlać zapisy studium.  
Radny Zbigniew Tuzinek wskazał, iż podstawą planu będą zapisy studium i jego zdaniem powinno być do tego 
odniesienie w uchwale o przystąpieniu do sporządzenia planu. 
Sekretarz Gminy Piotr Dąbrowski wyjaśnił, iż wynika to z ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym i nie ma 
potrzeby powielania zapisów . Podkreślił, iż nie może być w planie zapisów niezgodnych ze studium. 
Radny Zbigniew Tuzinek wskazał, iż projekcie uchwały jest odniesienie, że zmienia się uchwałę z 2003 roku, a 
nie ma odniesienia do przyjętego studium. 
Skarbnik Gminy Jolanta Karolik odniosła się do zarzutów radnego Tuzinka o braku informacji dla radnych 
dotyczącej rezygnacji z wykonania planu zagospodarowania przestrzennego w br. i  przeniesienia środków na 
inwestycje. Odczytała fragment protokołu z sesji odbytej w dniu 31 lipca, na której Sekretarz Gminy 
informował o rezygnacji  z wykonania planu w br. Poinformowała również, iż każdy projekt uchwały                
w  sprawie zmian w budżecie jest przesyłany radnym i zawiera szczegółowy opis dokonywanych zmian.  
W projekcie uchwały przesłanej na sesję w dniu 31 lipca w wyjaśnieniach pod tabelą wydatków jest zapis 
informujący o zmianie. 
Nie zgłoszono innych uwag ani pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, iż komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał tekst uchwały i zarządził głosowanie nad jej 
przyjęciem. 
Rada  przyjęła  uchwałę Nr XLIII/214/2014 w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie,  15 głosami za, na 
ustawowy  skład  15 radnych. 
 
Ad.8.Wójt Gminy udzielił wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Lipskiemu 
na przebudowę drogi powiatowej. Poinformował, iż aby spisać porozumienie trzeba przyjąć uchwałę 
intencyjną. Kwota dofinansowania do 130.000 zł jest duża  ale  myśli, że po przetargu wyjdzie mniejsza. 
Podkreślił, iż droga Sienno-Grabowiec wymaga poprawy i na pewno będzie bezpieczniej. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Paweł Pastuszka poinformował, iż komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały. Stwierdził, iż droga Sienno-Grabowiec jest najgorsza z dróg powiatowych i cieszy fakt, że 
będzie robiona. 
Radny Andrzej Małaczek wskazał, iż w uchwale jest zapis 130.000 zł, a nie do 130.000 zł. Poprosił                     
o wyjaśnienie. 
Wójt Gminy Stanisław Pora odpowiedział, iż w umowie będzie zapis do 130.000 zł. Nadmienił, iż jest to 10% 
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wartości kosztorysowej. 
Skarbnik Gminy Jolanta Karolik wskazała, iż na poprzedniej sesji w WPF Rada przyjęła zapis dotyczący tego 
zobowiązania, dzisiaj przyjmowana będzie uchwała intencyjna,  aby powiat mógł wystąpić o środki. 
Nie zgłoszono innych pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr XLIII/215/2014 w głosowaniu jawnym , 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym, 
głosów przeciwnych nie było, na ustawowy skład 15 radnych. 
Radny Rady Powiatu Lipskiego Paweł Niedziela podziękował w imieniu Starosty za podjęcie uchwały. 
Poinformował, iż w zamierzeniach jest też odcinek 2 km z przebudową mostu w Jaworze Soleckim. 
W imieniu własnym , Zarządu Powiatu, Przewodniczącego Rady Powiatu podziękował za czteroletnią 
współpracę, życzył wygranej w wyborach wszystkim kandydującym. 
 
Ad.9. Skarbnik Gminy Jolanta Karolik omówiła proponowane do wprowadzenia zmiany budżetowe  po 
stronie dochodów i wydatków. 
Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada przyjęła uchwałę Nr XLIII/216/2014 w głosowaniu jawnym , jednogłośnie, 15 głosami za, na ustawowy 
skład 15 radnych. 
 
Ad.10.Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński poinformował, iż Wójt Gminy  i Przewodniczący Rady 
Gminy złożyli oświadczenia majątkowe w komplecie, nieprawidłowości nie stwierdzono.  W oświadczeniach 
majątkowych radnych w dwóch przypadkach Naczelnik Urzędu Skarbowego stwierdził drobne uchybienia .  
Wójt Gminy Stanisław Pora poinformował, iż nie było uwag do oświadczeń majątkowych pracowników. 
 
Ad.11.Wójt Gminy Stanisław Pora wygłosił przemówienie na zakończenie kadencji 2010-2014. Wskazał na 
wykonanie wielu zadań, na pozyskanie środków unijnych. Podziękował wszystkim za dobrą współpracę. 
Podkreślił, iż ani Wójt ani Rada nie mogą zdziałać nic sami, potrzeba wspólnej pracy. Podziękował sołtysom za 
ich pracę , podziękował kierownikom jednostek, gościom uczestniczącym w sesji. Podziękował najbliższym 
współpracownikom – Skarbnikowi Gminy i Sekretarzowi Gminy, pracownikom urzędu  gminy. Życzył 
wszystkim zdrowia na dalsze lata. 
Przewodniczący Rady Gminy Antoni Ćwikliński odczytał sprawozdanie – podsumowanie pracy Rady Gminy  
w okresie kadencji 2010-2014. 
Radna Jadwiga Gajos złożyła podziękowanie za współpracę w imieniu byłego radnego kadencji 2010-2014 
Jerzego Mazura. 
Radna Lidia Łepecka  podziękowała Wójtowi , radnym, mieszkańcom, komisji  oraz obsłudze Rady za 
współpracę. 
Sołtys wsi Dębowe Pole podziękowała za przekazane darowizny na uregulowanie należności dla grupy 
rekonstrukcyjnej. 
Sołtysi wsi Tarnówek, Wierzchowiska Drugie oraz  Leśniczówka  podziękowali za wykonane zadania w ich 
miejscowościach. 
Wręczono pamiątkowe podziękowania dla radnych, Wójta Gminy, Zastępcy Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, 
Skarbnika Gminy sołtysów oraz obsługi Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż porządek obrad został wyczerpany i zamknął XLIII, ostatnią sesję 
kadencji 2010-2014. 
 
 
Sporządził: 
                                                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 
 
                                                                                                                              Antoni Ćwikliński 


